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tel.: 380 748 115
Tisk: TISKÁRNA ČERNÝ s.r.o., Černá

v Pošumaví.
Distribuce: OÚ Loučovice.

Vydavatel není odpovědný za obsah
a pravdivost o琀椀 štěných inzerátů a vyhra-
zuje si právo nezveřejnit inzerát/článek, 
který by jej poškozoval nebo byl svým 

obsahem pro琀椀 zákonný. Vychází 12x ročně 
nákladem 750 ks.

Všem výše uvedeným přejeme vše nejlepší, plno životních rados琀 
a mnoho dalších let spokojeného života.

V červenci oslaví své krásné jubileum

paní
BIGASOVÁ VĚRA

JARUŠKOVÁ MILUŠE
VALÍČKOVÁ JARMILA

pan
BAJCAR PAVEL
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Jedná se o volby, které mají takřka vždy nízkou účast a které bereme jako něco co stejně nelze ovlivnit…Jenže žádná rozumná alterna琀椀 va než 
členství v EU neexistuje, a tak pokud nám vadí nesmysly, které europarlament plodí a schvaluje, je dobré se pokusit do jedenadvace琀椀  „českých 

eurokřesel“ posadit někoho, kdo bude alespoň trochu normální a s předpokladem, že do roka v Bruselu nezblbne.
Volby, které proběhly v termínu 7. a 8. června 2024 na adrese Loučovice 51, prokázaly nízkou voličskou účas琀  (23%), že potrvá dlouho než si uvě-
domíme jejich důležitost. Poděkování vám všem, kteří chodíte k volbám a velké poděkování vám, kteří bezvadný chod voleb u nás v Loučovicích 
zajis琀椀 li a připravili.

- Mgr. Daniel Hovorka – tajemník Úřadu obce Loučovice -

EUROVOLBY 2024 V LOUČOVICÍCH

V úterý 11. 6. 2024 byl pro prvňáčky slavnostní den. Dě琀椀  se přenesly do kouzelného světa, ve kterém je přivítal král s královnou a princeznou. 
Naši nejmenší čtenáři ukázali, jak se za tento školní rok naučili číst. Jako správní ry琀 ři složili slavnostní slib, že se ke knížkám budou vzorně 

chovat, a král je poté pasoval na čtenáře. Každý obdržel pamětní list, svou první knížku a roční registraci v knihovně zdarma. Z našich prvňáčků se 
stali opravdoví čtenáři. Přeji si, aby jim radost z knih vydržela, a budu se na ně v naší knihovně těšit.

- Jana Grammetbauerová -

PASOVÁNÍ PRVŇÁČKŮ NA ČTENÁŘE
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Jihočeské
minuty

Lipnožurnál TV sklad Jihočeské
víkendy

expresní vlna zpráv

Vaše lipenská televize 
s oblíbenými pořady

www.kuryr.tv

Dne 28.5.2024 proběhlo v tělocvičně 

ZŠ a MŠ Loučovice vyhlášení výsledků 

2. ročníku Výtvarné soutěže obce Loučovice 
na téma "Příroda kolem nás". 
 Společně s ředitelem školy Mgr. Janem Vopát-
kem a Mgr. Pavlínou Bigasovou jsme ocenili 
nejlepší malé i velké výtvarné umělce z řad 
našich dě琀. Velké poděkování patří všem dě-

tem, které se naší soutěže zúčastnily a také 
celému pedagogickému sboru ZŠ a MŠ Loučo-

vice. Minulý rok byly výtvarné práce nádherné 

a letos tomu nebylo jinak. Díky našim uči-
telům, kteří nejen dě琀椀 vzdělávají, ale také 
je vedou k výtvarným výkonům, jsou i tento 
rok dětská díla prostě úžasná. V soutěži bylo 
stanoveno pět věkových kategorií, od nej-
mladších až po nejstarší dě琀. Nově se ocenila 

i kategorie prací ze školní družiny. Z výtvar-
ných děl nevybírala místostarostka, ale poro-

ta, složená z řad našich seniorek. Dě琀椀 dostaly 
diplomy a ceny, které věřím, že jim pomohou 
dále rozvíjet jejich umělecký a tvůrčí talent. 
Vítězná díla budou zdobit opět náš obecní 
úřad po dobu jednoho roku, než uskutečníme 
3. ročník další výtvarné soutěže. 
Tímto děkuji i nejmenovaným porotkyním 

z řad seniorek, za jejich čas a chuť se na sou-

těži podílet. 

Naši výherci:
• Školní družina: Marie Pařílková, Tomáš 

Hošek, Matyáš Cvik
• Mateřská škola: Miroslav Hamburg, Emi-

lly Dioszegiová, Mykhailo Lavriuk, Anežka 
Marešová

• 1. třída: David Bäuml, Antonie Kubíková, 
Dorotea Žáková

• 2. třída: Jakub Kužel, Julie Hü琀琀nerová

• 3. třída: René Gondek, Eliška Niederer
• 4. třída: Rozálie Hü琀琀nerová, Alex Zábran-

ský, Alex Bruckner
• 5. třída: Lýdie Ema Václavíková, Lev Oho-

rodnychyj, Yelizavieta Kosiakova, Anna 
Furiková

• 6. třída: Elena Krupicová, Oleksandra 
Ohorodnycha, Kateřina Pařílková

• 7. třída: Maxmilián Blažek, Karolína Hol-
cová

Všem výhercům ještě jednou veliká gratulace, 
za jejich výtvarné výkony, pečlivost, krea琀椀vi-
tu i chuť si soutěžit a budu se těšit na dě琀椀 ze 

ZŠ a MŠ Loučovice a jejich výtvarná díla opět 
za rok.

- Mgr. Pavla Vachová, místostarostka -

VÝTVARNÁ SOUTĚŽ  2024 – PŘÍRODA KOLEM NÁS

Vážení spoluobčané,
v průběhu měsíce června došlo k instalaci 

nových míst k posezení (laviček). O plánova-

né instalaci některých laviček jsem již psala, 
některé byly umístěny na přání občanů a ně-

které lavičky byly dodatečně vy琀椀povány jako 
žádoucí např. u nových sociálních bytů či na 
hřbitově. Také přibude lavička na obou dět-
ských hřiš琀ch. 

- Mgr. Pavla Vachová, místostarostka -

NOVÉ LAVIČKY V NAŠÍ OBCI

Vážení čtenáři, ve dnech 4.7. a 18.7. bude knihovna zavřená.
Děkujeme za pochopení.
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Usnesení č. 55/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje ově-
řovatele zápisu Pavlu Vachovou a Petra Galaz-
ku, jako zapisovatele Daniela Hovorku.

Usnesení č. 56/2024
Zastupitelstvo schvaluje navržený program za-
sedání a schvaluje rozšíření programu o jedná-
ní uvedené body: 22.1. Různé až 22.14. Různé

Usnesení č. 57/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí schválené rozpočtové opatření č. 2/2024
v předloženém znění.

Usnesení č. 58/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí schválené rozpočtové opatření č. 3/2024
v předloženém znění.

Usnesení č. 59/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje ce-

loroční hospodaření obce a závěrečný účet 
obce Loučovice za rok 2023 bez výhrad ve 
smyslu § 17 odst. 7 písm. a) z. č. 250/2000 Sb.,
o rozpočtových pravidlech územních roz-
počtů. Zároveň ve smyslu § 13 odst. 1 písm. 
b) z. č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hos-
podaření územních samosprávných celků
a dobrovolných svazků obcí, ve znění poz-
dějších předpisů, bere na vědomí, že nebyly 
nenalezeny chyby a nedostatky vyplývající ze 
zprávy o výsledku přezkoumání hospodaře-
ní obce Loučovice za rok 2023 provedených 
KÚJČK ze dne 21.3. 2024. 

Usnesení č. 60/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje 

účetní závěrku města za rok 2023 s 琀 m, že 
nezjis琀椀 lo, že by účetní závěrka neposkytla
v rozsahu předložených podkladů v souladu
s § 4 vyhlášky č. 220/2013 Sb., o požadavcích 
na schvalování účetních závěrek některých 
vybraných účetních jednotek, věrný a poc琀椀 vý 
obraz předmětu účetnictví a 昀椀 nanční situace 
účetní jednotky.

Usnesení č. 61/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí důvody uvedené v žádos琀椀  a souhlasí se 
zřízením školního klubu při  ZŠ a MŠ Loučovice
s navrženým termínem  od 1. září 2024.

Usnesení č. 62/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-

skytnu琀  sponzorského příspěvku žadateli ve 
výši 30 000,- Kč a pověřuje starostu obce pod-
pisem příslušné darovací smlouvy do 30. dnů 
od zveřejnění tohoto usnesení.

Usnesení č. 63/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vě-
domí Zprávu o hodnocení nabídek na ve-
řejnou zakázku: „Sjezdy Dvorečná Loučo-
vice“  jednotlivé nabídky  od společnos琀 : 

VHS Vodohospodářské stavby s.r.o. za cenu
1.699 900,-Kč bez DPH  a VIDOX s.r.o. - za cenu
1.876 214,40,-Kč bez DPH.  Souhlasí s uzavře-
ním příslušné smlouvy se společnos琀   VHS Vo-
dohospodářské stavby s.r.o. ,která předložila 
nejnižší nabídkovou cenu a pověřuje starostu 
podpisem této smlouvy.

Usnesení č. 64/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vě-
domí cenové nabídky na zakázku: „Lékař-
ský dům“, v k.ú. Loučovice“ jednotlivé ce-
nové nabídky od společnos琀 : SAHAN CB  
s.r.o.- za cenu 6 314.025,69 -Kč  bez DPH. 
KOHOUT COMPANY, spol. s.r.o. - za cenu
6 449 836,76,-Kč bez DPH. Auböck s.r.o. - za cenu
6 380 591,13-Kč bez DPH. VIDOX s.r.o. - za 
cenu 5 986 275,92-Kč bez DPH Souhlasí
s uzavřením příslušné smlouvy se společnos琀  
VIDOX s.r.o.  která předložila nejnižší nabídko-
vou cenu 5 986 275,92 Kč bez DPH a pověřuje 

starostu podpisem této smlouvy.

Usnesení č. 65/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po 

zveřejněném záměru dobrovolnou dražbu 
nemovitos琀  čp. 64,67,68 a 69 v k ú Loučovice 
a souhlasí s uzavřením Smlouvy o provedení 
dobrovolných dražeb č. Loučovice_240410-1  
draženo bude jednou dražbou Mgr. Janem 
Škorpilem, soudním exekutorem a pověřuje 

starostu obce podpisem této smlouvy.

Usnesení č. 66/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí se 
zveřejněním záměru na prodej - nemovitos琀  
p. č.: 144/1, 144/3, 144/31, 144/32, 146/25, 
146/26, 146/27, 146/28, 146/29, 146/30
v k.ú. Dvorečná.

Usnesení č. 67/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po 

zveřejněném záměru dobrovolnou dražbu ne-
movitos琀  p. č.: 144/1, 144/3, 144/31, 144/32, 
146/25, 146/26, 146/27, 146/28, 146/29, 
146/30 v k.ú. Dvorečná a souhlasí s uzavřením 
Smlouvy o provedení dobrovolných dražeb
č. Loučovice_240410-2 s Mgr. Janem Škor-
pilem, soudním exekutorem v předloženém 
znění a pověřuje starostu obce podpisem této 
smlouvy.

Usnesení č. 68/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí důvody žadatele a souhlasí se zachováním 
volného průjezdu  ve prospěch vlastníka a za-
jištění přístupu  na   p. č. 146/2 v k.ú. Dvoreč-
ná za podmínky využi琀  stoky na výše uvedené 
parcele pro odvedení povrchových vod v místě 
k.ú. Dvorečná  a pověřuje starostu jednáním.

Usnesení č. 69/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí důvody žadatele a souhlasí s odpisem část-
ky 13 810,-Kč z účetnictví Obce Loučovice.

Usnesení č. 70/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí důvody žadatele a souhlasí se zrušením 
předkupního práva na p. č.  st. 180 v k.ú. Lou-
čovice, dále pověřuje starostu realizací tohoto 
usnesení.

Usnesení č. 71/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí se 
zveřejněním  věcného záměru pronajmou část 
pozemku p .č. 192/3 v k.ú. Loučovice o výmě-
ře 23 m2 ke zřízení zahrady tak jak je uvedeno 
v příloze žádos琀椀 .

Usnesení č. 72/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje Po-
vodňový plán stavby Vltava ř.km 328,673- jez 
Kimlíček  v předloženém znění.

Usnesení č. 73/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí se 
zveřejněním  věcného záměru směnit obcí 
vlastněné pozemky o celkové výměře 109 200 
m2. Směna bude provedena se společnos琀  
Lesy České republiky s.p. za jejich pozemky
o celkové výměře 54 024 m2. Ukládá starosto-
vi zajis琀椀 t veškeré smluvní náležitos琀椀  spojené 
se směnou.

Usnesení č. 74/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí s pro-
dejem pozemku p.č. 9/3  v k.ú. Dvorečná o vý-
měře 8.327 m2,  po zveřejněném záměru, dle 
propozic uvedených v Odhadu tržní hodnoty 
ze dne 2.6. 2023 po číslem č. 2023009 vyho-
tovený panem Otomarem Novotným ve Vyš-
ším Brodě, které jsou součás琀  tohoto záměru
a pověřuje starostu uspořádáním elektronic-
ké aukce a uzavření smlouvy se soudním exe-
kutorem Mgr. Škorpilem za vyvolávací cenu
2 000,-Kč/m2 včetně DPH.

Usnesení č. 75/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vě-
domí nabídkovou cenu od jediného zájemce 
po zveřejnění  věcného záměru prodat  poze-
mek  p. č. st. 650 v k.ú. Vyšší Brod  o výměře
11 m2, souhlasí s prodejem za cenu 1 750,-Kč/ 
m2 bez DPH uvedenou v cenové nabídce jedi-
ného zájemce a pověřuje starostu uzavřením 
a podpisem příslušné kupní smlouvy.

Usnesení č. 76/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje 

Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2024 o noč-
ním klidu v předloženém znění.

Usnesení č. 77/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-

skytnu琀  昀椀 nančního žadateli Včelařskému spol-
ku Lipensko, z.s. ve výši 5 000,- Kč a pověřuje 

starostu obce podpisem příslušné darovací 
smlouvy do 30. dnů od zveřejnění tohoto vý-
pisu.

VÝPIS USNESENÍ Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LOUČOVICE KONANÉHO
DNE 17. 6. 2024
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Usnesení č. 78/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje 

po zveřejněném záměru uzavření NÁJEMNÍ 
smlouvy na pronájem nebytového prosto-

ru II. patro v č.p. 288,  Loučovice  o výměře 

10 m2  za cenu 33,-Kč/1m2  / měsíc  na dobu 
neurčitou  a pověřuje starostu podpisem této 
smlouvy.

Usnesení č. 79/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po 

zveřejněném záměru uzavření PACHTOV-

NÍ smlouvy na pronájem čás琀椀 pozemku p.č. 
212/11  o výměře 48 m2  za cenu 4,-Kč/1m2  
za rok  na dobu neurčitou  a pověřuje starostu 
podpisem této smlouvy.

Usnesení č. 80/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje 

po zveřejněném záměru uzavření NÁJEMNÍ 
smlouvy na pronájem nebytového prosto-

ru III. patro v č.p. 288,  Loučovice  o výměře 

11 m2  za cenu 33,-Kč/1m2  / měsíc na dobu 
neurčitou  a pověřuje starostu podpisem této 
smlouvy.

Usnesení č. 81/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje 

po zveřejněném záměru uzavření NÁJEMNÍ 
smlouvy na pronájem nebytového prosto-

ru II. patro v č.p. 288,  Loučovice  o výměře 
30 m2  za cenu 33,-Kč/1m2  / měsíc na dobu

neurčitou a pověřuje starostu podpisem této 
smlouvy.

Usnesení č. 82/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí se zve-

řejněním  věcného záměru prodat  pozemek 
p. č. 146/31 v k.ú. Dvorečná o výměře 32 m2 
ke scelení pozemků a vjezdu na pozemek, tak 
jak je uvedeno v příloze žádos琀椀.

Usnesení č. 83/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje Ná-

vrh stanovení výše úplat pro ZŠ a   MŠ Loučo-

vice v předloženém znění.

Usnesení č. 84/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí Nabídku zajištění výběrového řízení  na 
zakázku „Dodávka vnitřního vybavení ZŠ a MŠ 
Loučovice“  v předloženém znění a pověřuje 

starostu objednáním administrace veřejné 
zakázky s Ins琀椀tutem pro veřejné zadavatele, 
s.r.o. za cenu 58 000,-Kč bez DPH.

Usnesení č. 85/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí schválené rozpočtové opatření č. 4/2024 

v předloženém znění.

Usnesení č. 86/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje ceno-

vou nabídku 昀椀rmy Sovt-Radio s.r.o. v celkové 
výši 140 000,-Kč bez DPH za ukazatele rych-

los琀椀 dle přílohy a pověřuje starostu podpisem 
příslušné kupní smlouvy do 30. dnů od zveřej-
nění výpisu usneseni ZO.

Usnesení č. 87/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje  uza-

vření Dodatku ke Smlouvě číslo 99028085388, 
uzavřené dne 24.2. 2021 se společnos琀 Ko-

merční banka a.s., účel úvěru: Výstavba ZTV 
na pozemcích obce Loučovice, jehož předmě-

tem je změna termínu pro čerpání úvěru max. 
do 31.8. 2024 a pověřuje starostu podpisem 
tohoto dodatku.

Usnesení č. 88/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje  uza-

vření Dodatku ke Smlouvě číslo 99028083439, 
uzavřené dne 24.2. 2021 se společnos琀 Ko-

merční banka a.s., účel úvěru:  Před昀椀nanco-

vání dotace na projekt „Novostavba domů na 
p.č. 130/1 v Loučovicích se sociálním bydle-

ním“  jehož předmětem je změna splatnos琀椀 
úvěru max. do 31.12. 2024 a pověřuje sta-

rostu podpisem tohoto dodatku.

Poznámka:
Úplný zápis ve smyslu stanovení §95 odst. 5 
zákona o obcích je uložen na obecním úřadu 

k nahlédnu琀.
Obecní úřad je povinen umožnit občanům na-

hlédnout do zápisu ze zasedání zastupitelstva.

Č E S K É

KOTLE
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H
ledáte ideální letní dovolenou pro celou 
rodinu? Pak zamiřte do Loučovic! Od no-

vého roku pro Vás připravujeme nový projekt 
KolemKolem, který zpřístupní cyklis琀椀ku všem, 
ať už jste zkušení cyklisté nebo teprve začíná-

te.

Co je KolemKolem?
KolemKolem je des琀椀nační cyklis琀椀cký projekt, 
který slouží jako plánovač a navigátor vašeho 
ideálního výletu na kole po Lipensku. Projekt 
se vyvíjí ve spolupráci s obcemi Frymburk, Lip-

no nad Vltavou, Loučovice a Vyšší Brod.

Proč je KolemKolem unikátní?
• Lehké terény: Šumava se svými mírnými 

kopci je ideální pro cyklis琀椀ku všech úrov-

ní.
• Skvělá infrastruktura: Nová Vltavská cyk-

lostezka, lanovky a lodní doprava usnad-

ňují spojení cyklovýletů s dalšími ak琀椀vi-
tami.

• Rodinná zábava: Okruhy KolemKolem na-

bízí zábavu pro celou rodinu, s krásnými 
scenériemi a zastávkami na zajímavých 
místech.

• Celoroční dostupnost: Díky mírnému 
klimatu si cyklis琀椀ku užijete i mimo letní 
sezónu.

Co se vám na KolemKolem bude líbit?
• Nové cyklostezky: Projekt KolemKolem 

zahrnuje značení nových cyklostezek, 
které zpřístupní i dosud skryté krásy Li-
penska.

• Zlepšená infrastruktura: Pro cyklisty bu-

dou vybudovány odpočívadla, stojany na 
kola a další potřebné vybavení.

• Nové cyklovýlety: Vznikne síť značených 
cyklovýletů pro všechny úrovně, s 琀椀py na 
výlety a zajímavos琀椀.

• Akce a událos琀椀: Po celý rok se budou ko-

nat cyklis琀椀cké akce a událos琀椀 pro celou 
rodinu.

Olympijská vítězka Kateřina Neumannová je 
nadšená:
"Loučovice jsou ideální des琀椀nací pro cyklis-

琀椀ku a projekt KolemKolem to jen podtrhuje. 
Nové cyklostezky a infrastruktura usnadní li-
dem všech úrovní užít si krásy Šumavy na kole. 
Jsem si jistá, že KolemKolem přiláká na Lipno 
mnoho nových turistů a cyklistů."

CO Z TOHOTO PROJEKTU PLYNE PRO NÁS 
MÍSTNÍ?

Ekonomické bene昀椀ty:
• Nárůst cestovního ruchu: Očekává se, že 

projekt KolemKolem přiláká do Loučovic 
více turistů, a to jak cyklistů, tak i těch, 
kteří se chtějí věnovat jiným ak琀椀vitám. To 
by mělo vést k růstu tržeb v oblas琀椀 uby-

tování, stravování a dalších služeb.
• Vytvoření pracovních míst: S růstem ces-

tovního ruchu bude nutné najmout více 
pracovníků v oblas琀椀 ubytování, stravová-

ní, půjčoven kol a dalších služeb.
• Podpora lokálních podniků: Projekt Ko-

lemKolem by měl podpořit i lokální pod-

niky, a to jak ty, které se přímo věnují cy-

kloturismu, tak i ty, které nabízí produkty 
a služby pro turisty.

Sociální bene昀椀ty:
• Zvýšení kvality života: Díky projektu Ko-

lemKolem budou mít Loučovice lepší 
cyklis琀椀ckou infrastrukturu, která by měla 
vést k většímu využívání kol místními 
obyvateli. To by mohlo mít pozi琀椀vní do-

pad na jejich zdraví a kondici.
• Posílení komunity: Projekt KolemKolem 

by mohl posílit komunitní život v Loučo-

vicích a jeho okolí. Cyklis琀椀ka je ideální 
ak琀椀vitou pro trávení volného času s ro-

dinou a přáteli.
• Zvýšení povědomí o regionu: Projekt 

KolemKolem by mohl pomoci zviditelnit 

Loučovice a jeho okolí jako atrak琀椀vní tu-

ris琀椀ckou des琀椀naci.

Je důležité poznamenat, že se jedná pouze 

o potenciální bene昀椀ty. Skutečný dopad pro-

jektu KolemKolem bude záviset na jeho rea-

lizaci a na tom, jak se k němu postaví místní 
obyvatelé a turisté.

Místní obyvatelé se do projektu KolemKolem 
mohou zapojit hned několika způsoby:
• Mohou se stát dobrovolníky a pomáhat 

s údržbou cyklostezek a značením tras.
• Mohou nabízet ubytování a stravování 

pro turisty.
• Mohou prodávat produkty a služby cyk-

listům.
• Mohou se zúčastnit cyklis琀椀ckých akcí 

a událos琀.
Projekt KolemKolem má potenciál přinést 
mnoho bene昀椀tů pro Loučovice a jeho okolí. Je 
důležité, aby se do něj ak琀椀vně zapojili i místní 
obyvatelé, aby se tak stal co nejvíce prospěš-

ným pro všechny.

Více informací najdete na stránkách kolemko-

lem.info

- Libor Růžek, zastupitel obce -

NOVÝ PROJEKT KOLEMKOLEM V LOUČOVICÍCH:
CYKLISTIKA PRO VŠECHNY!



V úterý 25.6.2024 jsme se sborem uzavřeli 
letošní školní rok závěrečným koncertem 

v loučovickém kině. Diváci měli příležitost vy-

slechnout několik skladeb přípravného oddě-

lení, které navštěvují dě琀椀 ze školky a nižších 
ročníků základní školy, pak jednu společnou 
skladbu celého sboru a koncert pak zakončilo 
vystoupení starších dě琀 sboru Slavíček. Zazně-

ly písně jako Hallelujah, Superhero, Na řečic-

kým rynku, Na rozloučení, Nezacházej slunce 
a další.
Děkuji dětem za povedený koncert i celoroční 
práci, rodičům za podporu jejich dě琀, kolegyni 
Vendule Šmidmayerové za spolupráci ve sbo-

ru a všem, kteří si nás rádi chodí poslechnout.
Krásné prázdniny a budu se těšit v novém 
školním roce na své stávající a možná i nové 
zpěváčky.

- Monika Slabihoudová -
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KONCERT SBORU SLAVÍČEK V LOUČOVICKÉM KINĚ

Před covidem jsme pravidelně jezdívali na 
pě琀椀denní soustředění. Jizerky, Beskydy, 

Krušné hory, západočeské lázně, Pálava… tam 
všude jsme byli. Tentokrát jsme vyrazili do 
Stříbského mlýna u Ivančic. Aby to nebylo je-

nom o tancování, zpestřujeme si pobyt řadou 
výletů. První den navš琀víme zámek ve Vrano-

vě nad Dyjí a Vranovskou přehradu, cestou se 
v Lesné zastavujeme u větrného mlýna. Jelikož 
máme dost času, v Ivančicích navštěvujeme 
kostel a rodný dům Vladimíra Menšíka. Dru-

hý den nás čeká návštěva technického muzea 

v Brně. Více než šest hodin, které máme na 
prohlídku určené, uteklo jako voda. Napří-
klad jen v hudebním oddělení  jsme strávili 
přes hodinu. Paní hlídačku jsem požádal, aby 
nám pus琀椀la orchestrion. Dě琀椀, které ho ještě 
neviděly, byly unesené. Stejně tak jsem chtěl 
po pánovi, aby nám předvedl pianoly v akci. 

Piána hrající sama podle děrovaného papí-
ru působící dojmem, že u kláves sedí nevidi-
telný duch. Dě琀椀 je viděly poprvé. Když pan 
hlídač viděl, jak nás to zajímá, pouštěl nám 
i celou řadu exponátů. Vrcholem bylo, když 
nás všechny nechal zahrát si na 昀氀ašinet. Ale 

i ostatní expozice byly úžasné.
Z muzea míříme na Brněnskou přehradu – 
díky známému hráznému jdeme i na prohlíd-

ku vnitřku tělesa hráze.
Další den si Šumaváček užíval několika rozhle-

den, ale hlavně hradu Veveří. Sobotu jenom 
protancujeme a v neděli už míříme domů. 
Cestou se zastavujeme u přehrady Mohelno 

a vyšlápneme si okruh na mohelenské hadco-

vé stepi plné vzácných rostlinek.

A abychom Moravy neměli málo, přesně 

o čtyři týdny později jedeme do Stříbského 

mlýna ještě jednou, tentokrát na víkend. Po-

byt si zpestříme rozhlednou Vladimíra Men-

šíka, klášterem Rosa Coeli, muzeem Alfonse 
Muchy, Dalešickou přehradou a vynechat 
jsme nemohli ani pivovar v Dalešicích – ten 
je pořád stejný, jako když se v něm před léty 
natáčely Postřižiny. 

Více povídání i obrázků najdete na www.su-

mavacek.cz
Pokud vás naše ak琀椀vity zaujaly, po prázdni-
nách začínáme s pravidelnými schůzkami již 
první čtvrtek v září, můžete své dítě přihlásit.

- Miroslav Procházka -

ŠUMAVÁČEK NA MORAVĚ
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V průběhu měsíce června se v našem Seni-
or klubu uskutečnila zdravotní přednáška 

o bylinkách a mas琀椀čkách, kde se účastníci do-

zvěděli vše na potlačení boles琀椀 pohybového 
aparátu, i posílení imunitního systému a de-

toxikaci. Přednáška se líbila a možná někdy 
příště opět na viděnou s bylinkářem Karlem 

Štenbauerem.
V Senior klubu začínají létem také prázdniny, 
neboť přes léto klub není volně přístupný. 
Nicméně chuť našich seniorek se scházet je 
velká a to je dobře. Je fajn společně trávit čas 

a popovídat si o všem možném. A tentokrát to 
společné setkání pojaly dámy ve velkém stylu, 

a to rovnou v Kavárně Čertova stěna. 
Vážené dámy seniorky, i všichni příznivci na-

šeho klubu, přeji vám všem krásné letní dny, 
plné slunce a pohody. 

- Mgr. Pavla Vachová -

INFORMACE ZE SENIOR KLUBU LOUČOVICE

Měsíc červen byl pro školku velmi pestrý, 
dobrodružný a veselý.

Výlet předškoláků
Hned na začátku měsíce vyrazili předškoláci 
na celodenní výlet vlakem do Vyššího Brodu. 
Navš琀vili nejen Poštovní muzeum, kde se se-

známili s provozem pošt z 16. stol. až do sou-

časnos琀椀, ale zvládli i náročný výšlap na vodo-

pády sv. Wolfganga.

Zahradní slavnost 
Dne 13. června jsme prožili krásné odpoled-

ne plné her, tanečků a mlsání dobrot. Velké 
poděkování patří Janě G. za program pro dě琀椀 

a Markovi K. za bezpečnost při opékání buř琀-

ků. 

Slavnostní rozloučení s předškoláky
Dne 20. června proběhlo rozloučení s budou-

cími prvňáčky. Slavnost odstartovali předško-

láci svým vystoupením na téma „Hola hola 
škola volá“, dále byli pasováni na školáky a zá-

věrem bylo promítání vzpomínkového videa, 
kdy rodiče uronili nejednu slzu.
Poděkování patří rodičům Petrušky P. za po-

skytnu琀 daru na tuto slavnost, kterou můžou 
dě琀椀 využívat i další roky.
K příležitos琀椀 rozloučení s budoucími prvňá-

ky bylo vytvořeno tablo, které bylo umístěné 

v Jednotě Coop.

Všem dětem, ale i učitelům přejeme krásné 
prázdniny, plné odpočinku a sluníčka.

Přejí učitelky ze školky

ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLIČKY
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V sobotu 8. a 15. června se v Loučovicích 
uskutečnily již tradiční rybářské závody 

pro dě琀椀 i dospělé, které přilákaly v součtu té-

měř 40 nadšených rybářů. Tyto akce se staly 
jednou z hlavních událos琀 v naší obci, a to ne-

jen pro místní rybáře, ale i pro přátele a všech-

ny příznivce přírody a sportu.

Průběh akce
Závod začal v brzkých ranních hodinách, kdy se 
na březích řeky sešli soutěžící vybaveni všemi 
potřebnými nástroji a nástrahami. Po krátkém 
úvodním slovu organizátorů a připomenu琀 
pravidel proběhla prezentace a následně za-

zněl startovní signál a rybáři se pus琀椀li do lovu.
Během celého dne panovala přátelská 

a soutěživá atmosféra. Rybáři předváděli své

dovednos琀椀 a trpělivost, za琀mco diváci sledo-

vali napínavé momenty a drželi palce svým 
favoritům. Nechybělo ani dobré občerstvení.

Výsledky a vítězové
Po několika hodinách intenzivního rybaření 
byli vyhlášeni vítězové. Největší rybu dne, 
krásného kapra, ulovil Jiří Krammer, který 
skončil na celkovém tře琀m místě. Na druhém 
místě se umís琀椀l Pavel Lučan a celkovým vítě-

zem se stal Filip Svoboda. V kategorii dě琀 se 
nejvíce dařilo Báře Svobodové, která ulovila 
největší rybu dne a umís琀椀la se na krásném 
druhém místě. Na tře琀m místě se umís琀椀l Peťa 
Zábranský a celkovým vítězem dětských závo-

dů se stal Vašek Vocetka, který si odnesl první 
cenu.

Poděkování a závěr
Organizátoři závodu by chtěli poděkovat všem 
účastníkům, sponzorům a dobrovolníkům, 
kteří se podíleli na přípravě a průběhu akce. 
Rybářské závody opět ukázaly, že tento sport 
má v naší obci pevné místo a těší se velké ob-

libě. Už nyní se těšíme na příš琀 závody a věří-
me, že budou stejně úspěšné jako tyto.
Děkujeme všem a těšíme se na viděnou u dal-
ších závodů!

Sponzoři dětských závodů
Pavel Hron, Magnus packaging, k.s., Aumayr 
s.r.o, Ing. Jank Kubík, MUDr. Eduard Benc, Pa-

vel Mar琀nek, GM Elektro, Petr Procházka, Za-

hradnictví Halka, Restaurace Admirál, Jarmila 
a Jana z benzínky v Loučovicích, Karel Straka

- Petr Galazka -

RYBÁŘSKÉ ZÁVODY V LOUČOVICÍCH
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I u nás v Loučovicích můžeme narazit na 
motýlí cestovatele. Jak jsem již uvedl v před-

chozích článcích, je mezi příležitostnými ces-

tovateli i babočka admirál. Z nočních motýlů 
je to třeba známá můra kovolesklec gamma 
/utographa gamma/. Tyto dva druhy posilují 
v jarních měsících doma přítomnou populaci 
dospělců. K těmto druhům lze přiřadit sku-

tečné každoroční tažné motýli, kteří zde trva-

le nežijí a přilétají z teplých čas琀 kon琀椀nentu, 
nebo až ze severní Afriky. Mezi ty patří naši 
největší noční motýli z čeledě lišajovitých 

a to lišaj smr琀椀hlav /Aceeron琀椀a atropos/ a lišaj 
svlačcový /Agrius convonvuli/. S oběma se 
v létě můžete setkat i u nás. Většinou je na-

jdete sedět na sloupech veřejného osvětlení, 
nebo v blízkos琀椀 jiných světelných zdrojů. Mají 

tu vlastnost, že je světlo přitahuje. Přes den 
tyto „můry“ sedí na sloupech se složenými 
křídly ve tvaru podlouhlého trojúhelníka. Lišaj 
smr琀椀hlav má na hrudi světlý obrazec ve tvaru 
lebky. Housenka lišaje smr琀椀hlava se živí v noci 
listy brambor a zakuklí se až půl metru v zemi. 
Na podzim po vylíhnu琀 míří zpět na jih. Zají-
mavé je, že  dospělý motýl při vyrušení vydává 
vrzavé strašidelné zvuky. Zajímavá je jeho obli-
ba včelího medu, za kterým se často odvažuje 
do úlů a pla琀 za to smr琀 ubodáním od včel. 
Lišaj svlačcový je hojnější a jeho housenka žije 
na svlačci. Oba dva druhy dosahují velikos琀椀 až 
12 cm. S lišajem svlačcovým se zahrádkáři mo-

hou setkat na začátku léta a na podzim v pod-

večer na vonících květech třeba 昀氀oxů, petunií 
nebo zimolezů. Má mimořádně dlouhý sosák, 

který je u kukly vložen do dlouhé vychlípené 
pochvy. Oba druhy putují z jihu Evropou až do 
Skandinávie. 
Z dalších cestovatelů uvádím žluťáska čilim-

níkového /Colias crocea/, který k nám v ně-

kterých letech zavítá koncem léta ve velkém 
počtu z jižních čás琀 Evropy. Zůstává zde někdy 
až do listopadu. Během této doby klade sa-

mička jednotlivě vajíčka na bobovité rostliny. 
V našich podmínkách může mít i 3 generace. 
Poslední velké stěhování tohoto druhu jsem 
v Loučovicích zaznamenal v letech 2008 až 
2010. To jsem mohl sbírat jejich vajíčka přímo 
u svého domu. Z kukel se vylíhnou motýli, kte-

ří putují zpět na jih. 

- Ing. Jan Kolovratník -

NAŠI NEJZNÁMĚJŠÍ MOTÝLÍ CESTOVATELÉ

Kovolesklec gamma Lišaj smr琀椀hlav Lišaj svlačcový kukla

Žluťásek čilimníkový housenka Žluťásek čilimníkový vylíhlý Žluťásek čilimníkový

V letošním roce vznikl  na Lipensku  nový  
včelařský spolek nazvaný „ Včelařský spo-

lek Lipensko z.s.“

Spolek vznikl z inicia琀椀vy čás琀椀 nespokojených 
členů základních organizací, kteří nesouhlasili 
s poli琀椀kou celorepublikového Českého svazu 
včelařů.

Včelařský spolek Lipensko z.s.  se sídlem v Lo-

učovicích, je sdružením nadšenců, kteří se vě-

nují  včelařství  a propagaci včelařské činnos琀椀 
ve svém volném čase. Je prostě sám sobě pá-

nem, který chce vytvářet pro včelaře příznivé 
podmínky a rád by, aby se této činnos琀椀 mohli  
s rados琀 věnovat i nadále.

Jde nám nejen o chov včel, sdílení zkušenos琀, 
o vzdělávání, ale i o ochranu těchto důležitých 
tvorů a o důležitos琀椀 včel pro ekosystém.

Naším cílem je propagovat včelařství,  produk-

ci medu a dalších včelích produktů   především 
v regionu Lipenska a okolí.

Věříme, že  ve spolupráci s obcemi Lipenska, 
s pomocí darů a dotací se podaří zvýšit zájem 
široké veřejnos琀椀 o med vyprodukovaný na Li-
pensku a 琀m přispět k další atrak琀椀vitě regio-

nu. Vždyť Lipensko je známo vysokou kvalitou 
svého medu.
Jsme otevřeni všem stávajícím včelařům 

v tomto regionu, ale i těm, kteří by to chtěli 
rádi zkusit, ale třeba si netroufají.
Těšíme se na Vás i  naši spolupráci

Naše kontakty:
- předseda : Fran琀椀šek Leeb , 724464068, fran-

琀椀sek.leeb@seznam.cz
  -jednatel : Jan Mráz, 607658008

VČELAŘSKÝ SPOLEK LIPENSKO, Z.S.
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V barvách ENGELu se zúčastnilo:
14 běžců 1/2 maraton | nejlepší čas: 1:36:13

12 běžců štafeta | nejlepší čas: 1:51:42

8 běžců 2Run | nejlepší čas: 1:55:12

Běh v barvách ENGELu
České Budějovice 1. června 2024

Přesně na den dětí v sobotu 1. června 2024 se v ulicích města České Budějovice konal 1/2 Maraton 
Mattoni, kterého se účastnila i početná skupina běžců v barvách ENGELu. Přes třicet našich zástup-
ců ať již jednotlivců, tak účastníků štafety (5+5+5+6 km) nebo takzvané 2Run varianty (10 + 11 km) 
odstartovalo v 19 hodin na hromadném startu na českobudějovickém náměstí Přemysla Otakara II. 
Každý z ENGEL běžců dostal dres, firma mu zaplatila startovné a postarala se o balíček s občer-
stvením. Počasí vyšlo, atmosféra byla neskutečná a všichni běžci si půlmaraton skvěle užili. Všem 
zúčastněným moc gratulujeme a děkujeme za reprezentaci naší firmy.

Mattoni 1/2 Maraton

V
1

1

8

Přesně
Matton
ců ať j
odsta
Každý
stven
zúčas

Mat

Karel Vinš                   +420 380 386 736                   karel.vins@engel.at

www.fb.com/ENGELCZkariera

www.engel.cz

www.pracevengelu.cz


